
Transport- og Boligudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 73

Frederiksborg Amts Avis skrev den 14. september 2019 i artiklen ”Kæmpe besparelse på

ny betalingsbro”, at regningen for byggeriet af Kronprinsesse Marys Bro ender betydeligt

lavere end de to milliarder kroner, som Folketinget har afsat. Vil ministeren redegøre for,

om det vil komme bilisterne til gavn i form af lavere priser for at benytte broen, og hvad

det vil koste staten årligt, hvis brugerbetalingen afskaffes helt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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